
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 1. 5. 2019 v 18 hodin

Přítomni: Michal Sychra                                               Petra Jakubcová                
                   Tomáš Sychra                                              Hana Novotná               
                   Petr Novotný                                               Lenka Hartlová                
                   Jan Šmíd                                                     
Občané:    11, Hosté:  Ing. Lukáš Holík – místostarosta Města Boskovice

Program schůze: 1. Zahájení – schválení programu                              
                               2. Dotazy a připomínky občanů                              
                               3. Kontrola úkolů                               
                               4. Nový chodník - informace                              
                               5. Stanoviště kontejnerů
                               6. Projekt „Zeleň Vratíkov“ – konečné stanovisko
                               7. Podněty a připomínky členů OV                              
                               8. Různé

1)
Předseda Michal Sychra přivítal přítomné a zahájil schůzi, připomínky k programu 
schůze nebyly vzneseny. Program byl schválen.

2)
Občanka Vratíkova se dotázala na možnost přivedení zemního plynu do obce. Po 
krátké diskuzi přislíbil pan místostarosta zjištění informací k této problematice.

3)
a) Zeleň na návsi – úkol trvá (viz. Bod 6).
b) Vyčištění vpustí na hlavní silnici – vpustě jsou vyčištěny a vyhloubeny příkopy pro
odtok vody.
c) Oprava plotu na hřišti není stále dokončena ! - úkol trvá!! V jednání s p. Siverou.
d) Poškozen okap na čekárně autobusové zastávky – úkol trvá – Šmíd
e) Zajištění popelnice ke KD a další odpadkové koše – popelnice objednána, koše 
budou řešeny v rámci projektu „Zeleň Vratíkov“.
f) Výměna písku v pískovišti na dětském hřišti. - Písek bude navezen v pátek 3.5. 
nebo v pondělí 6.5. 
g) Uhnilá vrba v blízkosti rybníčku a další stromy v podobném stavu – kontaktována 
paní Chloupková. Situaci zmonitoruje společně s paní Oujezdskou (ve věci navezení 
stavebního materiálu v blízkosti rybníčku - viz bod g). Uhnilá vrba již odklizena. O 
stavu zbývajících stromů nemáme informace. 
g) Stavební materiál v blízkosti rybníčku a příp. umístění zákazové tabule. – úkol 
trvá. O výsledném rozhodnutí řešení situace nemáme informace.

4)



Členům OV a přítomným občanům byl předložen projekt a zodpovězeny otázky. Nyní
čekáme na projednání na JMK, předpokládaná realizace podzim 2019, případně jaro 
2020. 

5)

Petra Jakubcová informovala přítomné o stanovisku místního zedníka, který snížení 
nedoporučuje a pokud by jsme na snížení trvali, navrhuje pouze o jedno menší pole, 
tedy 25 cm.

Členům OV bylo předloženo cca 65 podpisů občanů Vratíkova, k těmto podpisům 
nebyl dodán text, pod který se občané podepsali. Všem přítomným také byla 
předložena fotografie současného stanoviště a upravená fotografie stanoviště po 
snížení o 50 cm.

Proběhla  diskuse  ohledně  vzhledu  stanoviště.  Proběhlo  hlasování  k případnému
snížení.
Členové OV nejprve hlasovali o možnosti hlasování všech přítomných občanů. 
Pro: 7, proti: 0, zdržel se 0, návrh byl přijat

Usnesení:
Členové OV a přítomní občané navrhují snížení zdi separačního stanoviště o jedno
pole, tedy 50 cm.
Pro: 2, proti: 9, zdržel se 5, usnesení nebylo přijato.

6)
Byl prostudován konečný návrh projektu „Zeleň Vratíkov“, který byl předložen na
schůzi dne 3. 4. paní  Hartlová  zajistí u paní Chloupkové (MěÚ Boskovice) dořešení
zjištěných nejasností. Dle závěru z jednání na MěÚ bude vydáno závěrečné vyjádření
OV .

7)
a) Úklid obce – v 18.5. od 8:30h (úklid veřejných prostor + KD a víceúčelové budovy).
b) Přistavění velkoobjemového kontejneru –  19. - 21. 7. 2019
c) Ořez keřů – stejně jako v loňském roce 1x výjezd, 1 x všechno.

8)

Pan místostarosta informoval občany o dění ve městě Boskovice (knihovna, hala, 
boskovická spojka, křižovatka u pošty,...)

Zapsala:                                                                                     Ověřil:
P. Jakubcová                                                                             M. Sychra


